
Förslag till årsmötet från Göran o Ann: 

 
1. Att det inte tas nåt beslut om ombyggnaden på årsmötet. Det är alldeles för kort tid att bestämma nåt 
när kalkylerna presenterades bara en dryg vecka innan årsmötet. Dessutom tror inte vi att alla 
medlemmar är medvetna om att det är tänkt att det ska tas beslut om detta redan nu.  
Vi tycker att alla medlemmar ska få ett personligt brev där man får möjlighet att uttala sig om eventuell 
ombyggnad. Detta är ju trots allt den i särklass största investering som gjorts på 39 år. 
Detta kan såklart leda till att eventuell ombyggnad får skjutas på en tid men vi upplever inte att det är akut 
behov av ombyggnad. 
 
 
 
2. Att vi bestämmer att det ska hållas minst 2 församlingsmöten per termin. Dessa ska vara stadgeenligt 
utlysta och protokollförda. De senaste åren har vi knappt haft några församlingsmöten förutom årsmötet 
och både vi och andra medlemmar har upplevt att vi har dålig insyn i församlingsledningens 
förehavanden. Visserligen kan man läsa styrelseprotokollen men det ges ingen möjlighet att framföra sin 
åsikt. 

 


